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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért bánnak méltatlanul az átvezényelt egészségügyi 
dolgozókkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi napokban több panasz is érkezett hozzánk, melyben más intézménybe átvezényelt 
egészségügyi dolgozók, szakápolók, orvosok hívják fel arra a figyelmet, hogy méltatlanul - ahogy 
az egyikük fogalmazott, „állatokként” - bánnak velük. Nem kapnak ételt és italt, sokszor több 
szakembert vitták át egyik intézményből a másikba, mint amennyire valóban szükség lett volna, 
nem orvosi munkát végeztettek velük és a szerződésük, valamint a fizetésük sincsen letisztázva. 
Ezek a szakemberek kihez fordulhatnak, ha panaszt akarnak tenni? Indítanak-e vizsgálatot ezekkel 
az ügyekkel kapcsolatban?


